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Abstract (en)
[origin: US4311914A] The differences between the scanned values of corresponding image points of a specimen and an original are formed by
point-by-point scanning and comparison with an original. The difference values are subjected to a tone or shade correction, and then a weighting
process and a minimum threshold correction. In the shade or tone correction, a mean value formed from the difference values in a specific
surrounding area of the associated image point is subtracted from each difference value. The weighting process is effected individually for each
image point and results in systematic errors and critical image zones not producing faulty assessments. The weighting factors are determined by
statistical analysis of specimens which are assessed as good visually. The minimum threshold correction eleminates all those pre-treated difference
values which are below a certain minimum threshold. The difference values of the points surrounding each image point are added algebraically with
distance-dependent weighting to the remaining difference values of each image point. The resulting values are compared with a threshold value for
each image point. If these values exceed the threshold value at least at one image point, the specimen is assessed as faulty.

Abstract (de)
Durch punktweise Abtastung und Vergleich mit einer Vorlage werden die Differenzen der Abtastwerte korrespondierender Bildpunkte von Prüfiing
und Vorlage gebildet. Die Differenzwerte werden einer Tönungskorrektur, dann einem Wichtungsprozeß und einer Minimalschwellenkorrektur
unterworfen. Bei der Tönungskorrektur wird von jedem Differenzwert ein aus den Differenzwerten in einem bestimmten Umgebungsbereich
des betreffenden Bildpunkts gebiideter Mittelwert abgezogen. Der Wichtungsprozeß erfolgt individuell für jeden Bildpunkt und bewirkt, daß
systematische Fehler und kritische Bildzonen zu keinen Fehlbeurteilungen führen. Die Wichtfaktoren werden durch statistische Analyse von durch
visuelle Prüfung für gut befundenen Prüflingen ermittelt. Bei der Minimalschwellenkorrektur werden alle diejenigen vorbehandelten Differenzwerte
ausgeschieden, welche unterhalb einer gewissen Minimalschwelle liegen. Zu den verbleibenden Differenzwerten jedes Bildpunkts werden die
Differenzwerte der ihn umgebenden Punkte algebraisch mit entfernungsabhängiger Wichtung hinzuaddiert. Die so erhaltenen Werte werden für
jeden Bildpunkt mit einem Schwellenwert verglichen. Wenn diese Werte in wenigstens einem Bildpunkt den Schwellenwert übersteigen, wird der
Prüfling als fehlerhaft beurteilt.
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